
Protokół Nr XXIV/20
z XXIV Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 30 listopada 2020 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 30 listopada 2020 r. o godz. 0930

Obrady sesji zakończyły się w dniu 30 listopada 2020 r. o godz. 1126

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 14 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
3. Radny Stanisław Bulwin
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radna Anna Krutul
7. Radny Marian Auron
8. Radny Piotr Maksimowicz
9. Radny Józef Masianis
10. Radny Bogusław Sojko
11. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
12. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
13. Radny Janusz Zabłocki
14. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 
1. Radny Tomasz Korzeniecki

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny
3 Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG
4 Pan Antoni Baudzis - Wicestarosta Sejneński

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXIV Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXIV Sesję Rady Miasta Sejny”.

Stwierdziła prawomocność obrad.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – wczoraj dotarła do nas smutna
wiadomość zmarł Pan Dariusz Tomczyk – wieloletni Dyrektor Ośrodka Kultury, proponuje by
uczcić to minutą ciszy. 
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Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  porządku  obrad.   Wpłynęły  wnioski  o
rozszerzenie porządku posiedzenia:

 Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji  i  trybu
działania Miejskiej  Rady Działalności  Pożytku Publicznego w Sejnach – ustala się
jako 10 jeżeli zostanie przegłosowane.

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany powołania składów osobowych stałych komisji
Rady Miasta Sejny - ustala się jako 11 jeżeli zostanie przegłosowane.

 Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na
2021 rok. - ustala się jako 12 jeżeli zostanie przegłosowane.

Rada Miasta w głosowaniu  jednogłośnie  przyjęła wnioski  o  rozszerzenie  porządku
posiedzenia.

Rada Miasta  w głosowaniu  imiennym jednogłośnie  przyjęła  porządek  obrad XXIV
Sesji Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXIV Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 28 października

2020 r.
4. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta Sejny

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2021.
9. Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy na 2021 rok.
10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji  i  trybu

działania Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Sejnach.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany powołania składów osobowych stałych komisji

Rady Miasta Sejny.
12. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na

2021 rok.
13. Informacja o realizacji zadań oświatowych Miasta Sejny w roku szkolnym 2019/2020.
14. Wolne wnioski i oświadczenia.
15. Zakończenie obrad.  

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – Przypomniała obowiązku 
mówienia do mikrofonu. W związku z obowiązkiem ustawowym wynikającym z ustawy o 
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dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych z dn.
4 kwietnia 2019 w zakresie zapewniania transkrypcji materiałów multimedialnych 
publikowanych od dnia 23.09.2020 r. 
1. Mówić do mikrofonu,
2. Mówić poprawnie i z jednakowym poziomem (głośność),
3. Należy mówić wyłącznie do mikrofonu po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
przez wypowiedzenie nazwiska mówcy, (wypowiedzi poza mikrofonem nie będą traktowane, 
jako wypowiedź do protokołu),
4. W tym samym czasie ma mówić tylko jedna osoba.  

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXIII  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 28 października 2020 r

Głosowanie: 13 głosów za i 1 głos wstrzymujący się.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli protokół z obrad
XXIII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 11 września 2020 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie.

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos  zabrał  Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  -  Burmistrz  Miasta  Sejny  -  odczytał
sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  oraz  informację  o  wydanych
decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje  złożone  zostały  przez  Radnego  Piotra  Maksimowicza,  Radnego  Mariana
Aurona oraz Radnego Marka Zubrzyńskiego, które stanowią załącznik do protokołu.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  -  Burmistrz  Miasta  –  poinformował,  że  odpowiedzi
zostaną udzielone na piśmie. 

Do pkt 7.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na
2020 rok.

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie zaopiniowania projektu w
sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – poinformowała Radnych, że pod
koniec  roku  to  jest  tak  zwane  czyszczenie  budżetu  przesuwanie  tam gdzie  jest  potrzeba
między paragrafami.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie zmian  
w budżecie Miasta Sejny na 2020 rok (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 8.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Rocznego  Programu
Współpracy  Miasta  Sejny  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  uprawnionymi
podmiotami na rok 2021. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony przez pracownika
merytorycznego na wspólnym posiedzeniu komisji.

Brak uwag do w/w projektu uchwały. 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  Wspólnej  Rady  Miasta  Sejny  w  sprawie
przyjęcia  Rocznego  Programu Współpracy  Miasta  Sejny  z  organizacjami  pozarządowymi
oraz innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2021.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
Rocznego Programu Współpracy Miasta Sejny z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
uprawnionymi podmiotami na rok 2021. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 9.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie  planów pracy na 2021 rok. Projekt
uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. Jest to ramowy
program na przyszły rok, w ciągu roku mogą być dokonywane zmiany do tego planu. 

Brak uwag do w/w projektu uchwały. 

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie planów pracy na 2021 rok.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
planów pracy na 2021 rok (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 10.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały  w sprawie trybu powoływania członków oraz
organizacji i trybu działania Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Sejnach.

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan  Bogusław  Sojko  odczytał  opinię  Komisji  Wspólnej  w  sprawie  trybu  powoływania
członków oraz organizacji i trybu działania Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego
w Sejnach.

Radny Marian Auron –  czy w załączniku nie  powinna być  osoba,  która będzie w tej
radzie? 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – w przypadku utworzenia
takiej Rady będzie wybierany członek do tej rady. 

 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – poinformował, że jeżeli Rada

przyjmie tą uchwałę i powstanie taka Rada to będzie wtedy możliwość zgłoszenia kandydata. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  poinformowała,  że  w
uchwale jest określony wzór, jako załącznik.

Radny Marian Auron – informuję, że powinno być wtedy napisane, że to jest wzór.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – jeżeli Państwo pozwolicie na
utworzenie takiej Rady to wtedy nastąpi kolejna czynność i wybierzecie przedstawiciela do
tej Rady.  

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  trybu
powoływania  członków  oraz  organizacji  i  trybu  działania  Miejskiej  Rady  Działalności
Pożytku Publicznego w Sejnach (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany powołania składów
osobowych stałych komisji Rady Miasta Sejny. Dwóch członków naszej rady wyraziło chęć
zamiany  Radny  Paweł  Dzienisiewicz  wyraził  chęć  uczestniczenia  w  pracach  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury, a Pan Radny Marian Auron w Komisji
Planu Budżetu i Finansów. 

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie zmiany powołania składów
osobowych stałych komisji Rady Miasta Sejny.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie zmiany
powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Sejny. (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 12.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  planu  pracy  Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok. Przedstawiła Radnym, czego dotyczy uchwała i
jaka  została  wprowadzona  autopoprawka  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji,  którą
przedstawiła Radnym. 

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan  Bogusław  Sojko  odczytał  opinię  Komisji  Wspólnej  w  sprawie  planu  pracy  Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok.

Rada Miasta  w głosowaniu  imiennym jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w sprawie  planu
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok. (głosowanie imienne oraz uchwała
w załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest informacja o realizacji zadań oświatowych Miasta Sejny
w  roku  szkolnym  2019/2020.  Informacja  została  omówiona  na  wspólnym  posiedzeniu
komisji. 

Brak  pytań  i  uwag  do  informacja  o  realizacji  zadań  oświatowych  Miasta  Sejny  w  roku
szkolnym 2019/2020.

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest wolne wnioski i oświadczenia.

2. Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała pismo ze
Starostwa Powiatowego w Sejnach w sprawie inwestycji drogowych (w załączeniu).
Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński – odniósł się do pisma odcztanego przez
Panią  Przewodniczącą Rady.  Oszczędności  chcemy przeznaczyć  na inwestycję  na  
ul. Emilii Plater zwracamy się o wsparcie ten inwestycji. 
Radny Marian Auron  –  byłem mieszkańcem ul. Ogrodowej zwrócił się z pytaniem,
dlaczego nie podjęto tej decyzji  wcześniej,  teraz ten odcinek będzie podłączany do
sieci i będzie niszczona nowa ulica Strażacka. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  poinformował,  że  to
zostało przewidziane i  nie będzie niszczona ul.  Strażacka.  Miasto Sejny jakiś czas
temu  wykonało  szereg  starań  i  było  możliwe  pozyskanie  środków  za  5%  przez
Starostwo  Powiatowe,  Miasto  Sejny  za  własne  pieniądze  wykonało  kanalizację.
Miasto Sejny jest przygotowane do podłączenia tej kanalizacji przy ul. Ogrodowej.
Jesteśmy dogadani  ze  Starostwem Powiatowym i  to  zrobimy.  Jest  szereg  różnych
współpracy z Powiatem. Miasto Sejny ma wiele swoich projektów i zadań i trzeba
będzie szanować każdy grosz. 
Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński – współpraca jest między nami, zasada
jest równa i do każdych samorządów zwracamy się z taką prośbą. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – cieszymy się z tego, że
te inwestycję powstają w mieście. 
Radna Jolanta Piktel – Dabulis – zwróciła się z prośbą o przesyłanie korespondencji
do wiadomości Radnych na emaila, by można było się wcześniej zapoznać. 
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3. Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
pisma będą wysyłane emailem do Radnych. Poruszyła kwestię mieszkań i osób, którzy
dostali wypowiedzenie. Przed komisjami 4 mieszkańców złożyło do mnie pisma, które
zostały  odczytane  na  Wspólnym  posiedzeniu  komisji.  Pisma  dotyczą  obaw
mieszkańców, przypomniała, czego dotyczą te pisma. Czy Ci mieszkańcy mogą liczyć
na Pana pomoc? Czy Ci mieszkańcy muszą te mieszkania opuścić, termin ten jest do
dzisiaj. 

W trakcie wypowiedzi obrady opuścił Radny Paweł Dzienisiewicz, po czym po chwili wyszedł
również Radny Janusz Zabłocki oraz Radna Anna Krutul.

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  były  przeprowadzone
kontrole  stanu  technicznego  4  budynków  w  3  przypadkach  są  to  budynki  do
wyłączenia z użytkowania w decyzji inspektora padła data i taka data musiała być
użyta w naszych pismach. Po pierwsze mieszkańcy tych lokali muszą wiedzieć, jaki
jest stan techniczny i że nie mogą tam mieszkać. Drugi fakt jest taki, że Burmistrz
dużej części osób nie ma jak wskazać lokalizacji, bo albo te lokalizacje albo nie pasują
tym  mieszkańcom,  chociaż  zadeklarowaliśmy,  że  wskazujemy  miejsce  i  je
wyremontujemy. Taka była umowa z każdą osobą,  która dostała  jakąś propozycje.
Każda osoba, która chciała przyjść się zapytać otrzymała informację, że się staramy,
jakie są warunki naszych działań i na co mogą liczyć. W związku z covidem eksmisje
w tym czasie, w którym można przeprowadzić w tym roku tych eksmisji nie można
było robić. W związku z tym nie mogliśmy opróżnić lokali, które są zajmowane bez
tytułu prawnego do lokalu zalegającymi od bardzo dawna z opłatami i takimi, którzy
demolują  lokale,  były  też  osoby,  które  podnajmują  te  lokale.  Kwestia  zasobu
mieszkaniowego jest tematem bardzo długim, nikogo nie można wyrzucać z domu tak
jak pisały tu osoby w pismach i nikt nawet nie pomyślał o tym, żeby wyrzucać. Osoby
te zostały poinformowane, że Burmistrz Miasta zgodnie z prawem nie może dalej im
tych lokali podnajmować w dobrej wierze, bo one nie nadają się do korzystania jak
wskazał Inspektor Nadzoru Budowlanego. Wszystkie te osoby mogą liczyć na to, że
nikt ich siłą wyrzucać nie będzie, nie ma takiej możliwości. Niedługo to rozwiązanie
zostanie wypracowane i zaproponujemy, każdemu lokatorowi jakąś propozycje. Nikt
nie zostanie wyrzucony.     

 W trakcie wypowiedzi obrady opuścił Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.
  

4. Radny Marek Zubrzyński – zwrócił się z pytaniem w sprawie uchwały w sprawie trybu
powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Miejskiej Rady Działalności
Pożytku  Publicznego  w Sejnach,  jest  tam zapis,  że  Rada  będzie  miała  14  dni  do
wyrażenia opinii aktów prawa miejscowego, o jakie akty im chodzi? Prosi by zmienić
zapis i określić, o jakie konkretnie akty prawa miejscowego chodzi?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – nie możemy paraliżować
życia miasta, Rada Działalności Pożytku Publicznego jest od doradzania i wyrażania
opinii. Jeżeli życzycie zmienić to macie do tego prawo.
Radny  Marek  Zubrzyński –  zapis  jest,  że  maja  14  dni  warto  się  zastanowić  i
wprowadzić zmiany. Trzeba dograć terminy by to współgrało.
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska – uchwała  została
podjęta jest to do sprawdzenia przez pracownika merytorycznego. 

5. Radny Marek Zubrzyński – czy została zmieniona usługa prawna Urzędu Miasta, nie
widzę podpisu na uchwałach Radcy Prawnego.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska  –  uchwały  są
podpisywane przez Radcę Prawnego.  
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – poprosił Radnego o katalog
zmian do uchwały. Poinformował,  że jest  to  ciało  doradcze.  Apeluje,  że musi  być
zachowana elastyczność urzędu.
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – uchwała trafi ta do
Urzędu Wojewódzkiego i będzie sprawdzana pod względem prawnym. 

6. Radny Marek Zubrzyński –zwrócił się z pytaniem jak wygląda sprawa z cmentarzem
komunalnym. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – na dzień dzisiejszy mam
kilka nadziei,  że  wykonamy inwestycje,  mamy też obowiązki  przeniesienie  osób z
mieszkań  komunalnych.  Przypomniałby  przy  cytowaniu  wypowiedzi  cytować
poprawnie, bo muszę się tłumaczyć później. 
Radny Marian Auron – właścicielem gruntu jest moja koleżanka – rozmawiałam z nią
a poinformowała mnie, że nikt z nią nie rozmawiał.  Ta Rada Pożytku Publicznego to
nie nowość była w przeszłości, jak taka Rada zdawała egzamin?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny –  nic mi nie wiadomo by
była taka Rada w mieście, mamy obecnie Młodzieżową Radę oraz Radę Seniorów. 
Radny Marian Auron – byłem w poprzednich latach i  taka rada funkcjonowała ze
skutkiem miernym.
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – dawno nie rozmawiałem z
tą Panią, doszło do rozmowy z tą Pani i jej rodziną. Została zrobiona przez nas wycena
w tamtej  rozmowie  zostały  przedstawione oczekiwania.  Przedstawił  jak  wyglądały
działania w sprawie cmentarza. 
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przypomniała, że to
był pomysł Pana Burmistrza, żeby powstał cmentarz komunalny. Jak się ma pomysł to
trzeba mieć na to środki. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – to nie jest mój pomysł, to
jest wymóg obligatoryjny określony prawem.

Trwa wymiana zdań na temat przepisów dotyczących cmentarza. 

7. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –wróciła  do  tematu
mieszkań, Pan swoimi decyzjami sam sobie strzelił w kolano, zostały wysłane pisma,
że muszą opuścić lokale dzisiaj nas Pan trochę uspokoił, że nikogo Pan nie wyrzuci.
Pan czasami gubi się w tym wszystkim, jak wygląda sytuacja tych 300 mieszkań, o
których Pan mówił. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  za  każdym  razem
opowiadam o konkretnych miejscach i przepisach. Niektórzy przypisują Burmistrzowi
złą wiedzę. Jeżeli chodzi o mieszkańców mieszkań komunalnych dostawał spokojna
informację, których uspokajała. Miasto Sejny nikogo nigdy nie chciało wyrzucać. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – wolno mi wypowiadać
opinie. 
Radny Marian Auron – bardzo prosi by nie nazywać nas przedszkolakami, jesteśmy
dorośli, Pan ma odpowiadać na pytania, Radni mają tu głos przede wszystkim. Jeżeli
chodzi o cmentarz czy Pan wie, że mieszkańcy są chowani na wysypisku, jak kopany
jest dół to grabarz przywozi żwir by rodzina nie widziała, dawno było trzeba podjąć
temat cmentarza. Dziękuję Wicestaroście za zrobienie dróg. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – nie wiem, że ktokolwiek
jest chowany na śmietnisku. Byłem ostatnio na pochówku nienarodzonych dzieci, za

8



mojej  kadencji  doczekaliśmy  się  takiego  pochówku,  nie  widziałem  tam  śmieci,
zajmiemy się tym. 
Przewodnicząca  Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  pochówek jest  na
cmentarzu parafialnym i za to nie odpowiada Pan Burmistrz. Prosi o odpowiedz w
sprawie 300 mieszkań. 

W  trakcie  wypowiedzi  obrady  opuściła  Radna  Jolanta  Piktel  –  Dabulis  i  Radna
Paulina Błuszko – Nasewicz.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – Pan Stanisław Bulwin jest
sąsiadem Państwa, co mają grunt, który może posłużyć na nowe osiedle, my mamy też
tam grunt. Zrobiliśmy koncepcje i poprosiliśmy tych Państwa o złożenie wniosku o
zmianę  studium.  Omówił,  jakie  były  rozmowy  i  jakie  są  koncepcje,  które  są  do
dyspozycji Radnych. Na tym terenie można wybudować od 120-300 mieszkań.  
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  czy  osoby,  które
otrzymały  te  pisma  o  opuszczenie  lokali,  czy  Ci  mieszkańcy  mają  możliwość  na
przydział takich mieszkań?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny –  nie ma wątpliwości, że
ciąży obowiązek na  gminie  żeby te  lokale  zastępcze  zapewnić.  Czy my je  dzisiaj
mamy? – nie.  Sytuacja  jest  covidowa i  ciężko jest  nawet  rozmawiać  z  fabrykami
kontenerów. Plan jest taki by kupić, co najmniej 5 kontenerów i chcemy przerobić
jeden z budynków administracyjnych na potrzeby mieszkań, bo musimy to zrobić. 
Radny Stanisław   Bulwin – sytuacja jest trudna i z tym cmentarzem będzie ciężko. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  przypomniał,  że
obowiązywał nas plan naprawczy. Jeżeli  chodzi o cmentarz komunalny muszą być
spełnione pewne warunki, potrzebne są tam badania gruntowe. 
Radny Stanisław   Bulwin – proponuje czy nie lepiej powiększyć cmentarz parafialny.

8. Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  wrócił  do  sytuacji  o
sposobie naliczania śmieci, przypomniał, że w wypowiedzi było, że Burmistrz mówił
o tym,  że  nie  będzie  podwyżki  za  ciepło  a  nie  za  śmieci  jak Państwo mówili  na
poprzedniej komisji. 

9. Radny  Stanisław    Bulwin –  apeluje  do  Radnych  by  być  do  końca  na  Sesji  a  nie
wychodzić w trakcie. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przyznaje, że Radny
powinien uczestniczyć do końca w Sesji. 

10. Radny Marek Zubrzyński – zwrócił się z pytaniem w sprawie wypowiedzeń najmu
lokali, czy to dotyczy też lokali tam gdzie są sklepy? I jakie są plany związane z tymi
kamienicami? 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – zaczęliśmy się przyglądać
ile kosztowałby remont tego budynku na rogu, wygląda, że to będzie 2 – 2,5 miliona
złotych. Należy określić, który budynek gdzie się zaczyna i kończy, co jest częścią
chronioną.  Wysłałem pismo o wyłączenie  ze  spisów konserwatorskich w rejestrze.
Otrzymałem  odpowiedzi,  że  potrzebują  więcej  czasu.  Sprawdzamy  jakie  są
możliwości  finansowania.  Jeżeli  chodzi  o firmy nie zamierzam przemocwo nikogo
wyganiać, mamy decyzję o wyłączeniu konkretnych budynków i ludzie zostali o tym
poinformowani, Burmistrz nie może wydzierżawiać, bo grozi mi to postępowaniem
karnym. Musieliśmy w związku z tym wypowiedzieć umowy najmu. Ludzie muszą
wiedzieć, że nie mogą używać budynków. Ruszyły prace na targowicy mam nadzieje,
że  powstanie również tam kubatura.  Przy renowacji  pierzei  Piłsudskiego jest  dużo
prac, chcemy zacząć robić tam centralne ogrzewanie. 
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15. Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – jak wygląda sprawa z
fotowoltaiką. 
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  –  w  czwartek  dostaliśmy  pismo  z  prośbą  o
uzupełnienie wniosku mamy na to 5 dni i mamy nadzieję, że w przyszłym tygodniu
dostaniemy jakieś informację. 

16. Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński – dostałem informację, że mamy zgodę
na przeznaczenie pieniędzy na modernizację ul. Emilii Plater. 
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – jest to bardzo dobra
wiadomość dla nas. 

 

Do pkt 15.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXIV Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXIV Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=KnOjoD1Qk2A&t=4321s

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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